



ဘာလင်တန်မြို့တော်တွင်း တရားဝင် အတည်တကျနေထိုင်သူ အားလုံး မဲပေးခြင်း ဆိုင်ရာ အချက်အလက်

ဘာလင်တန်မြို့တော် ချာတာ အက်ဥပဒေ 1949၊ No. 298

2023 ခုနှစ်၊ မတ်လတွင် ဘာလင်တန်တွင်း နေထိုင်သူများသည် တရားဝင် အတည်တကျနေထိုင်သူ အားလုံး မဲပေးခြင်း ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် မဲပေးခဲ့ပါသည်။ ၎င်းက 68% ထောက်ခံမှုဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့ပါသည်။ တရားဝင်နေထိုင်သူအားလုံးအား ကျွန်ုပ်တို့၏ ဒေသတွင်းရွေးကောက်ပွဲများတွင် မဲပေးရန်ခွင့်ပြုခြင်းက ဘာလင်တန်တွင်း နေထိုင်၊ အလုပ်လုပ်ပြီး အခွန်များပေးဆောင်နေသည့် အသိုင်းအဝိုင်းဝင်များအတွက် ဆန္ဒဖော်ထုတ်ခွင့်ပေးပါသည်။

တရားဝင် အတည်တကျနေထိုင်သူ အားလုံး မဲပေးခြင်း ဆိုသည်မှာ ဘာပါလဲ။

တရားဝင် အတည်တကျနေထိုင်သူ အားလုံး မဲပေးခြင်း က ဘာလင်တန်တွင် အချိန်ပြည့်နေထိုင်သော်လည်း အမေရိကန်နိုင်ငံသား အပြည့်အဝမဖြစ်သေးသည့် ဤနေရာတွင် နေထိုင်ကြသူများအား ဒေသတွင်းရွေးကောက်ပွဲများတွင် မဲပေးရန် ခွင့်ပြုပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် ဂရင်းကတ် ကိုင်ဆောင်ထားသူများ၊ အကျုံးဝင်ပြည့်မီသည့် အလုပ်လုပ်ခွင့်ပါမစ်များရှိသည့် နေထိုင်သူများ သို့မဟုတ် ကလေးဘဝတွင် ရောက်ရှိသူများအတွက် ရွှေ့ဆိုင်းအရေးယူလုပ်ဆောင်မှု (DACA) ရရှိထားသူအားလုံးသည် ဒေသတွင်း ရွေးကောက်ပွဲများတွင် မဲပေးရန်အတွက် မှတ်ပုံတင်ရန် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသည်။

တရားဝင်နေထိုင်သူများသည် မည်သည့်ခေါင်းစဉ်အပိုင်းများအတွက် မဲပေးရန် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသလဲ။

အမေရိကန်နိုင်ငံသားမဟုတ်သည့် တရားဝင်နေထိုင်သူများသည် အောက်ပါတို့အတွက် မဲပေးရန် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသည် -

- မြို့တော်ဝန်၊ မြို့တော် အတိုင်ပင်ခံ၊ ကျောင်း ကော်မရှင်နှင့် မြို့တော်ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အရာရှိများ အပါအဝင် ဘာလင်တန်မြို့တော်နှင့် ဘာလင်တန်ကျောင်းခရိုင်အတွက် ရွေးကောက်ခံအရာရှိများ

- ဘာလင်တန်မြို့တော် သို့မဟုတ် ဘာလင်တန်ကျောင်းခရိုင်နှင့် သက်ဆိုင်သည့် မေးခွန်းများ အမေရိကန်နိုင်ငံသားမဟုတ်သည့် တရားဝင်နေထိုင်သူများအား ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲများတွင် မဲပေးရန် ခွင့်မပြုပါ။

တရားဝင်နေထိုင်သည့် မဲပေးသူများသည် မြို့တော်ရုံးများအတွက် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ပါသလား။

ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ပါသည်။ နေထိုင်သူတစ်ဦးသည် မဲပေးရန် မှတ်ပုံတင်လိုက်သည်နှင့် အဆိုပါသူသည် မြို့တော်ရုံးများအတွက် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ပါသည်။

တရားဝင်နေထိုင်သူတစ်ဦးသည် မဲပေးရန် မည်သို့မှတ်ပုံတင်နိုင်ပါသလဲ။

ဘာလင်တန်မြို့တော်၏ တရားဝင်နေထိုင်မဲပေးသူအားလုံး မှတ်ပုံတင်ရေး ဖောင်ပုံစံကို (အွန်လိုင်းပေါ် ရှိ <https://www.burlingtonvt.gov/CT/Voter-Registration-Info> တွင် တွေ့နိုင်ပါသည်) ဖြည့်စွက်ပြီး 149 Church Street, Burlington, VT 05401 ရှိ ရုံးစာရေး ဘဏ္ဍာရေးမှူးရုံးသို့ ပြန်လည်ပေးပို့ခြင်းဖြင့် မဲပေးရန် မှတ်ပုံတင်ပါ။ တရားဝင်နေထိုင်သူများသည် ရွေးကောက်ပွဲနေ့တွင် ၎င်းတို့၏ မဲဆန္ဒနယ်၌လည်း မဲပေးရန်မှတ်ပုံတင်နိုင်ပါသည်။

မေးစရာရှိပါသလား။

ဘာလင်တန် ရုံးစာရေး ဘဏ္ဍာရေးမှူးရုံးအား ဖုန်းနံပါတ် 802-865-7000 တွင် ခေါ်ဆိုပါ သို့မဟုတ် burlingtontownclerk@burlingtonvt.gov သို့ အီးမေးလ်ပို့ပါ။